

Green electricity benin

Green People's Energy aims to improve the conditions for decentralised energy supply in rural areas in selected African countries, involving both citizens and companies. To this end, we are working in nine countries across sub-Saharan Africa, including Benin. In addition to our country-based measures, we support cross-national charitable projects and strengthen partnerships between players in Europe and Africa.

• the national energy situation is characterized by a low national electrification rate (29.2% in 2018) and a very low rural electrification rate (6.5% in 2018)?

... a lack of access to electricity prevents increased production and processing of agricultural products, and thus hinders job creation and economic development?

For faster results we rely on successful approaches and implementation structures of existing projects. Green People's Energy cooperates with the country-specific strategies of the Energising Development (EnDev) global programme, and other GIZ projects including programmes on bilateral agriculture and decentralisation. This enables us to draw on the many years of experience of these projects' teams, and thus implement our approaches quickly.

In Benin, Green People's Energy activities combine technical assistance from public and private actors with financial assistance, most commonly in the form of Results-Based Financing mechanisms.

Le projet GBE vise à améliorer les conditions d'un approvisionnement énergétique décentralisé dans les zones rurales de certains pays africains, en impliquant à la fois les citoyens et les entreprises. À cette fin, nous travaillons dans neuf pays d'Afrique subsaharienne, dont le Bénin. En plus de nos mesures nationales, nous soutenons des projets caritatifs transnationaux et renforçons les partenariats entre les acteurs en Europe et en Afrique.

• la situation énergétique nationale est caractérisée par un faible taux d'électrification nationale (29,2% en 2018) et un très faible taux d'électrification rurale (6,5% en 2018) ?

• un manque d'accès à l'électricité empêche l'augmentation de la production et de la transformation des produits agricoles, et entrave ainsi la création d'emplois et le développement économique ?

Pour obtenir des résultats plus rapides, nous nous appuyons sur des approches et des structures de mise en œuvre réussies de projets existants. La GBE coopère avec les stratégies spécifiques de chaque pays du programme mondial EnDev (Energising Development) et d'autres projets de la GIZ, notamment des programmes sur l'agriculture bilatérale et la décentralisation. Cela nous permet de tirer parti des



Green electricity benin

nombreuses années d'expérience des équipes de ces projets, et donc de mettre rapidement en œuvre nos approches.

Au Bénin, les activités de GBE combinent l'assistance technique des acteurs publics et privés avec une assistance financière, le plus souvent sous la forme de mécanismes de financement basés sur les résultats (RBF).

Contact us for free full report

Web: <https://www.hollanddutchtours.nl/contact-us/>

Email: energystorage2000@gmail.com

WhatsApp: 8613816583346

